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OR.Oz.0022.6.2021 

PROTOKÓŁ NR  145/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 17 lutego 2021 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na zbycie sprzętu, pojazdów i urządzeń ze względu na ich 

wyeksploatowanie, usterkowość lub nieprzystosowanie do charakteru pasa drogowego 

oraz zwiększenia budżetu ZDP w celu zakupu pojazdów i sprzętu w celu podniesienia 

jakości letniego i zimowego utrzymania dróg powiatowych – zajęcie stanowiska. 

5.2. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie przystąpienia Powiatu Aleksandrowskiego do realizacji 

pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2021 roku (oświadczenie o gotowości 

realizacji programu oraz wystąpienie do PFRON o przyznanie środków na realizację 

programu) – zajęcie stanowiska. 

5.3. Zawiadomienie Burmistrza Miasta Ciechocinka o podjęciu przez Radę Miejską 

Ciechocinka uchwały nr XXIII/166/20 z dnia 21 września 2020 r. o przystąpieniu  

do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów 

znajdujących się przy ul. Kolejowej. 

5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

położonych na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.5. Wniosek Wójta Gminy Lubanie o wydanie opinii dotyczącej realizacji inwestycji 

drogowej pod nazwą „Rozbudowa drogi gminnej nr 190104C w miejscowości 

Przywieczerzyn Kolonia” – zajęcie stanowiska. 

5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji konkursowych w celu 

opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją 

zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2021 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne 

podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 

5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 219/2020 z dnia 27 listopada 

2020 r. w sprawie ustalenia planu kontroli na 2021 rok do przeprowadzenia  

w powiatowych jednostkach organizacyjnych oraz jednostkach uzyskujących środki  

z budżetu powiatu. 

5.8. Wniosek Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim o wyrażenie zgody na doprowadzenie nowej sieci centralnego ogrzewania  

z kotłowni do sali gimnastycznej oraz o zabezpieczenie środków finansowych na ten cel – 

zajęcie stanowiska. 
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5.9. Wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim  

o zwiększenie planu finansowego jednostki w celu przeprowadzenia remontu dachu  

na budynku PUP, remontu garażu i położenia płytek opaski wokół budynku z powodu ich 

zapadania się – zajęcie stanowiska. 

5.10. Projekt umowy z Polską Izbą Gospodarczą Transportu Samochodowego i Spedycji  

z siedzibą w Warszawie w sprawie przygotowania materiałów niezbędnych do wydania 

lub odmowy wydania albo zmiany zezwolenia na wykonanie przewozów regularnych  

w krajowym transporcie drogowym. 

5.11. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie wydania publikacji w formie albumu, który 

tematyką będzie nawiązywał do kujawskich tradycji kulinarnych związanych ze Świętem 

Wielkanocy i Kołami Gospodyń Wiejskich z terenu Powiatu Aleksandrowskiego – zajęcie 

stanowiska. 

5.12. Opinia przesłana przez Biuro Związku Powiatów Polskich dotycząca możliwych 

skutków centralizacji struktury właścicielskiej szpitali dla jednostek samorządu 

terytorialnego. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 10:00. 

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska  – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy dwoje członków 

Zarządu Powiatu. Pani Małgorzata Wdowczyk członkini Zarządu Powiatu nie uczestniczy  

w posiedzeniu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 144/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 5 lutego 2021 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 144/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 5 lutego 2021 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkty: 

5.10. Projekt umowy z Polską Izbą Gospodarczą Transportu Samochodowego i Spedycji  

z siedzibą w Warszawie w sprawie przygotowania materiałów niezbędnych do wydania 

lub odmowy wydania albo zmiany zezwolenia na wykonanie przewozów regularnych  

w krajowym transporcie drogowym. 

5.11. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie wydania publikacji w formie albumu, który 

tematyką będzie nawiązywał do kujawskich tradycji kulinarnych związanych ze Świętem 

Wielkanocy i Kołami Gospodyń Wiejskich z terenu Powiatu Aleksandrowskiego – zajęcie 

stanowiska. 

5.12. Opinia przesłana przez Biuro Związku Powiatów Polskich dotycząca możliwych 

skutków centralizacji struktury właścicielskiej szpitali dla jednostek samorządu 

terytorialnego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na zbycie sprzętu, pojazdów i urządzeń ze względu na ich 

wyeksploatowanie, usterkowość lub nieprzystosowanie do charakteru pasa 

drogowego oraz zwiększenia budżetu ZDP w celu zakupu pojazdów i sprzętu w celu 

podniesienia jakości letniego i zimowego utrzymania dróg powiatowych – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.1. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na zbycie sprzętu, pojazdów  

i urządzeń ze względu na ich wyeksploatowanie, usterkowość lub nieprzystosowanie do 

charakteru pasa drogowego oraz zwiększenia budżetu ZDP w celu zakupu pojazdów i sprzętu 

w celu podniesienia jakości letniego i zimowego utrzymania dróg powiatowych. 
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim zwrócił się do Zarządu 

Powiatu o wyrażenie zgody na zbycie sprzętu, pojazdów i urządzeń ze względu na ich 

wyeksploatowanie, usterkowość lub nieprzystosowanie do charakteru pasa drogowego, a  

w przypadku braku oferentów jego złomowanie oraz zwiększenie budżetu ZDP  

z przeznaczeniem na zakupu pojazdów i sprzętu w celu podniesienia jakości letniego  

i zimowego utrzymania dróg powiatowych. Jeśli chodzi o część pierwszą wniosku, czyli 

zgoda na zbycie lub złomowanie sprzętu, uważam, że tu nie ma wątpliwości, jestem za 

udzieleniem zgody. Natomiast jeśli chodzi o zakup nowego sprzętu, to ja bardzo chętnie 

przeznaczyłabym środki finansowe na ten cel, chociaż na zakup części z wymienionego  

we wniosku sprzętu, ale w tym momencie nie ma takiej możliwości. Być może jak rozliczone 

będzie zimowe utrzymanie dróg i będą zaoszczędzone środki to wówczas będziemy mogli 

przeznaczyć je na zakup nowego sprzętu. Chciałabym z państwem to przedyskutować, 

ponieważ mam wątpliwości co do kierunku, w którym zmierza Zarząd Dróg Powiatowych. 

Kilka lat temu ktoś podjął decyzję, że powiat nie będzie dosprzętawiał Zarządu Dróg 

Powiatowych, natomiast widzi potencjał w tym, że sceduje realizację zadań na podmioty 

zewnętrzne, gdyż wychodzi to taniej. Teraz wniosek Dyrektora jest odwrotny, czyli żeby 

doposażać służbę liniową, która to z wykorzystaniem tego nowo zakupionego sprzętu  

w większym zakresie wykonywałaby zimowe utrzymanie dróg.  Pytam więc, w jakim 

kierunku idziemy? Jeśli chcemy kupować sprzęt to moim zdaniem na przyszły rok nie ma co 

zabezpieczać środków finansowych na zlecenie usługi zimowego utrzymania dróg 

powiatowych podmiotom zewnętrznym. Kupujemy sprzęt i pracownicy ZDP wykonują to 

zadanie, bez zwiększania zatrudnienia tylko przy obecnej obsadzie etatów.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – czy będą w stanie utrzymać wszystkie drogi powiatowe? 

 

Pani Lidia Tokarska – nie wiem. Ale nie jesteśmy w stanie zabezpieczyć w budżecie 

środków finansowych na zakup nowego sprzętu i równocześnie zabezpieczyć środki na 

zlecanie  zadania podmiotom zewnętrznym. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – dojdą wtedy nadgodziny, praca w porze nocnej, zwiększą się 

wydatki na wynagrodzeniach. Dyrektor musiałby określić jakie to będą koszty finansowe.   

 

Pan Adam Potaczek – musimy się od razu zdecydować w jakim kierunku idziemy, czy 

zmierzamy do ograniczenia działalności  Zarządu Dróg Powiatowych, który by dokonywał 

tylko i wyłącznie zlecenia usług podmiotom zewnętrznym, czy dosprzętawiamy  

i ograniczamy zlecanie usług. Musimy skalkulować co się bardziej opłaca.  

Co do zbycia sprzętu, proponuję zwrócić się do Dyrektora ZDP o przedłożenie informacji na 

temat ceny rynkowej pojazdów, sprzętu, który planuje sprzedać. To, że sprzęt jest uszkodzony 

to nie oznacza, że nie znajdzie się jego nabywca. Można taki sprzęt naprawić, albo pozyskać  

z niego części. 

Co do drugiej części wniosku Dyrektora ZDP, zgadzam się z panią Starostą. Dzisiaj to nie jest 

czas, żeby mówić ile pieniędzy na ten cel możemy przeznaczyć, natomiast  trzeba by odbyć 

spotkanie z Dyrektorem ZDP w tej sprawie, rozważyć jakie mamy plany w stosunku do 

Zarządu Dróg Powiatowych, w jakiej formie chcielibyśmy, żeby ta jednostka funkcjonowała. 
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Trzeba obliczyć koszty zimowego utrzymania dróg przez pracowników ZDP i koszty zlecania 

tej usługi firmom zewnętrznym. W ostatnich latach zima była łagodna i wydatki na zimowe 

utrzymanie dróg były mniejsze, a w tym roku zapewne będą większe, dość częste są opady 

śniegu, mamy śliską nawierzchnię.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – czy ZDP oprócz sprzętu, który planuje kupić ma na stanie sprzęt do 

zimowego utrzymania dróg? 

 

Pan Adam Potaczek – tak ma taki sprzęt. Pracownicy ZDP utrzymują przede wszystkim górę 

Raciążek.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – jeśli zakupiony zostanie sprzęt wymieniony we wniosku to czy 

Dyrektor jest w stanie zagwarantować, że pracownicy ZDP odśnieżą wszystkie drogi 

powiatowe, bez zlecania innym firmą? 

 

Pan Adam Potaczek – mamy 210 km dróg powiatowych, jadąc w jedną stronę i z powrotem 

mamy już 420 km. Średnia prędkość odśnieżania 30 km/h. Nie jesteśmy w stanie takim 

taborem zapewnić zimowego utrzymania wszystkich dróg powiatowych.  

 

Pani Lidia Tokarska – jestem otwarta na nowe rozwiązania, ale jeśli kupimy sprzęt za  

300 tys. zł i równocześnie i tak zabezpieczymy w budżecie np. 300 - 400 tys. zł na zlecanie 

zimowego utrzymania dróg firmom zewnętrznym to nie ma efektu na plus. To nie 

doprowadza nas do czegoś lepszego.  

 

Pan Adam Potaczek – jeśli w tym roku kupimy sprzęt to w przyszłym roku zlecimy usługę 

firmie zewnętrznej nie za 300 tys. zł, a za np. 150 – 200 tys. zł.  

 

Pani Lidia Tokarska – ale czy tak będzie. Czy kupując ten sprzęt ZDP będzie mógł 

zrealizować to zadanie samodzielnie? 

 

Pan Adam Potaczek – trzeba zapytać o to Dyrektora ZDP. Niech poda cenę rynkową sprzętu, 

który planuje zbyć i niech określi koszty zimowego utrzymania dróg przez pracowników 

jednostki. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – musi wziąć pod uwagę całkowite koszty. 

 

Pani Lidia Tokarska – czyli koszty osobowe, sprzętowe, materiałowe. Jeśli kupilibyśmy 

sprzęt za 300 tys. zł, który miałby służyć 10 lat, plus koszty osobowe i materiałowe to wydaje 

mi się, że powinno to być mniej niż zlecanie tego zadania firmom zewnętrznym. Dyrektor 

musi nam to wyliczyć i przedstawić.  

 

Pan Adam Potaczek – dajmy dwa tygodnie Dyrektorowi na przygotowanie tej informacji,  

do 8, czy do 12 marca.  
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Pan Mariusz Możdżeń – może po rozliczeniu wydatków na zimowe utrzymanie dróg wg 

stanu na koniec lutego br. 

 

Pani Lidia Tokarska - proponuję wyrazić zgodę na zbycie sprzętu, pojazdów i urządzeń  

ze względu na ich wyeksploatowanie, usterkowość lub nieprzystosowanie do charakteru pasa 

drogowego, a w przypadku braku oferentów jego złomowanie tj. ciągnika URSUS 4512 rok 

produkcji 1991, samochodu LUBLIN I rok produkcji 1995, ścinarki poboczy Hondo HSP 

1250 rok produkcji 2016. Jednocześnie, proponuję zobowiązać Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do przedłożenia informacji na temat ceny 

rynkowej przeznaczonego do zbycia sprzętu, pojazdów i urządzeń. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, na wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim wyraził zgodę na zbycie sprzętu, pojazdów i urządzeń ze względu na ich 

wyeksploatowanie, usterkowość lub nieprzystosowanie do charakteru pasa drogowego, a  

w przypadku braku oferentów jego złomowanie tj. 

1) ciągnika URSUS 4512 rok produkcji 1991, 

2) samochodu LUBLIN I rok produkcji 1995, 

3) ścinarki poboczy Hondo HSP 1250 rok produkcji 2016. 

Jednocześnie, Zarząd Powiatu, zobowiązuje Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim do przedłożenia informacji na temat ceny rynkowej 

przeznaczonego do zbycia sprzętu, pojazdów i urządzeń. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

 

Pani Lidia Tokarska - proponuję rozpatrzyć wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim o zwiększenie budżetu ZDP w celu zakupu pojazdów i sprzętu 

tj. ciągnika o mocy ok. 100 KM, posypywarki mieszanki solno – piaskowej typu PIAST, 

samochodu samowyładowczego, tzw. „TUZ” i pługa śnieżnego do ciągnika Deutz Fahr  

w celu podniesienia jakości letniego i zimowego utrzymania dróg powiatowych  

po  przedłożeniu do 8 marca 2021 r. informacji na temat symulacji kosztów zimowego 

utrzymania dróg powiatowych wyłącznie przez służbę liniową Zarządu Dróg Powiatowych 

biorąc pod uwagę m.in. koszty osobowe, sprzętowe i materiałowe, w tym zakup dodatkowego 

niezbędnego do realizacji zadania sprzętu i porównania ich z kosztem zimowego utrzymania 

dróg w przypadku zlecenia usługi podmiotom zewnętrznym, oraz przedłożenia informacji  

o wydatkach poniesionych na zimowe utrzymanie dróg wg stanu na 28 lutego 2021 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, postanowił rozpatrzyć wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim o zwiększenie budżetu ZDP w celu zakupu pojazdów i sprzętu tj. 

ciągnika o mocy ok. 100 KM, posypywarki mieszanki solno – piaskowej typu PIAST, 

samochodu samowyładowczego, tzw. „TUZ” i pługa śnieżnego do ciągnika Deutz Fahr  

w celu podniesienia jakości letniego i zimowego utrzymania dróg powiatowych po  

przedłożeniu do 8 marca 2021 r. informacji na temat symulacji kosztów zimowego utrzymania 

dróg powiatowych wyłącznie przez służbę liniową Zarządu Dróg Powiatowych biorąc pod 

uwagę m.in. koszty osobowe, sprzętowe i materiałowe, w tym zakup dodatkowego 

niezbędnego do realizacji zadania sprzętu i porównania ich z kosztem zimowego utrzymania 

dróg w przypadku zlecenia usługi podmiotom zewnętrznym, oraz przedłożenia informacji  

o wydatkach poniesionych na zimowe utrzymanie dróg wg stanu na 28 lutego 2021 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 8 lutego 

2021 r. znak: DUDiM.071.2.2021 o wyrażenie zgody na zbycie sprzętu, pojazdów i urządzeń 

ze względu na ich wyeksploatowanie, usterkowość lub nieprzystosowanie do charakteru pasa 

drogowego oraz zwiększenie budżetu ZDP w celu zakupu pojazdów i sprzętu w celu 

podniesienia jakości letniego i zimowego utrzymania dróg powiatowych, stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie przystąpienia Powiatu Aleksandrowskiego do realizacji 

pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2021 roku (oświadczenie o gotowości 

realizacji programu oraz wystąpienie do PFRON o przyznanie środków na realizację 

programu) – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.2. Pismo Kierownika Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie przystąpienia Powiatu 

Aleksandrowskiego do realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2021 roku 

(oświadczenie o gotowości realizacji programu oraz wystąpienie do PFRON o przyznanie 

środków na realizację programu). 

Do pisma Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim 

załączone jest wystąpienie do realizatora programu o przyznanie środków PFRON na 

realizację pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2021 roku i oświadczenie 

samorządu Powiatu Aleksandrowskiego, że wyrażamy gotowość realizacji programu. 

Otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję przystąpić do realizacji 

pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2021 r. i wystąpić z wnioskiem o przyznanie 

środków PFRON na realizację programu. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu,  postanowił przystąpić do realizacji pilotażowego programu „Aktywny 

samorząd” w 2021 r. i wystąpić z wnioskiem o przyznanie środków PFRON na realizację 

programu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 9 lutego 2021 r. znak: RS.600.2.2.1.2021 w sprawie przystąpienia Powiatu 

Aleksandrowskiego do realizacji pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2021 roku 

(oświadczenie o gotowości realizacji programu oraz wystąpienie do PFRON o przyznanie 

środków na realizację programu), stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Zawiadomienie Burmistrza Miasta Ciechocinka o podjęciu przez Radę Miejską 

Ciechocinka uchwały nr XXIII/166/20 z dnia 21 września 2020 r. o przystąpieniu do 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów 

znajdujących się przy ul. Kolejowej. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.3. Zawiadomienie Burmistrza Miasta 

Ciechocinka o podjęciu przez Radę Miejską Ciechocinka uchwały nr XXIII/166/20 z dnia  

21 września 2020 r. o przystąpieniu do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszarów znajdujących się przy ul. Kolejowej. 

Otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję przyjąć do wiadomości 

zawiadomienie Burmistrza Miasta Ciechocinka o podjęciu przez Radę Miejską Ciechocinka 

uchwały nr XXIII/166/20 z dnia 21 września 2020 r. o przystąpieniu do zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów znajdujących się przy ul. Kolejowej  

i nie wnosić uwag do przedmiotowego planu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości zawiadomienie Burmistrza Miasta Ciechocinka  

o podjęciu przez Radę Miejską Ciechocinka uchwały nr XXIII/166/20 z dnia 21 września 2020 

r. o przystąpieniu do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszarów znajdujących się przy ul. Kolejowej i nie wnosi uwag do przedmiotowego planu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Zawiadomienie Burmistrza Miasta Ciechocinka z dnia 4 lutego 2021 r. znak: GT.670.2.1.2021 

o podjęciu przez Radę Miejską Ciechocinka uchwały nr XXIII/166/20 z dnia 21 września 

2020 r. o przystąpieniu do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszarów znajdujących się przy ul. Kolejowej, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych  

do rejestru zabytków, położonych na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

W tegorocznym budżecie powiatu zabezpieczona jest kwota 10.000 zł na realizację tych 

zadań. Zgodnie z zasadami, w terminie wyznaczonym do 30 września ubiegłego roku zgłosił 

się jeden podmiot o udzielenie dotacji tj. Parafia Rzymsko – Katolicka pw. Św. Krzyża  

w Łowiczku. Wniosek wpłynął 10 września 2020 r. o udzielenie dotacji na realizację zadania 

pn. „Zakrystia – remont wnętrza”. Całkowity koszt realizacji zadania wynosi 36.023,56 zł. 

Parafia pozyskała również inne środki  finansowe na to zadanie. Kwota wnioskowana to 

10.000 zł.  

Otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję zaakceptować 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

położonych na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego i wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków, położonych na obszarze Powiatu Aleksandrowskiego i postanowił 

wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 10 lutego 2021 r. znak: PS.412.3.2021 wraz z projektem 

uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na 

obszarze Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Wniosek Wójta Gminy Lubanie o wydanie opinii dotyczącej realizacji inwestycji 

drogowej pod nazwą „Rozbudowa drogi gminnej nr 190104C w miejscowości 

Przywieczerzyn Kolonia” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.5. Wniosek Wójta Gminy Lubanie  

o wydanie opinii dotyczącej realizacji inwestycji drogowej pod nazwą „Rozbudowa drogi 

gminnej nr 190104C w miejscowości Przywieczerzyn Kolonia”. 
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Otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję pozytywnie zaopiniować  

i nie wnosić uwag do realizacji inwestycji drogowej pod nazwą „Rozbudowa drogi gminnej 

nr 190104C w miejscowości Przywieczerzyn Kolonia”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, na wniosek Wójta Gminy Lubanie, pozytywnie zaopiniował i nie wniósł 

uwag do realizacji inwestycji drogowej pod nazwą „Rozbudowa drogi gminnej nr 190104C  

w miejscowości Przywieczerzyn Kolonia”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa z dnia 12 lutego 2021 r. znak: 

AB.6749.3.2021 wraz z wnioskiem Wójta Gminy Lubanie z dnia 9 lutego 2021 r. znak: 

GMK.7200.5.6.2021 o wydanie opinii dotyczącej realizacji inwestycji drogowej pod nazwą 

„Rozbudowa drogi gminnej nr 190104C w miejscowości Przywieczerzyn Kolonia”, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji konkursowych 

w celu opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych  

z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego w 2021 roku przez organizacje 

pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie powołania komisji konkursowych w celu opiniowania złożonych ofert  

na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego 

w 2021 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność 

pożytku publicznego. 

Zarząd Powiatu ogłosił nabór na kandydatów na członków komisji konkursowych – 

przedstawicieli organizacji pozarządowych. Do udziału w pracach komisji nie zgłoszono 

żadnego kandydata. Wobec powyższego proponuję powołać dwie komisje konkursowe  

składzie: Lidia Tokarska – przewodnicząca komisji, Adam Potaczek – członek komisji, 

Małgorzata Wdowczyk – członek komisji, w celu opiniowania złożonych ofert w: konkursie 

na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań powiatu w zakresie kultury  

i ochrony dziedzictwa narodowego oraz konkursie na wykonanie zadań publicznych 

związanych z realizacją zadań powiatu w zakresie kultury fizycznej i turystyki w 2021 roku. 

Otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję podjąć uchwałę  

w sprawie powołania komisji konkursowych w celu opiniowania złożonych ofert  

na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu Aleksandrowskiego 

w 2021 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty prowadzące działalność 

pożytku publicznego. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie powołania komisji konkursowych w celu 

opiniowania złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań 

Powiatu Aleksandrowskiego w 2021 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty 

prowadzące działalność pożytku publicznego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 15 lutego 2021 r. znak: PS.524.1.2.2021 wraz z projektem  

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji konkursowych w celu opiniowania 

złożonych ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2021 roku przez organizacje pozarządowe oraz inne podmioty 

prowadzące działalność pożytku publicznego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 219/2020 z dnia  

27 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia planu kontroli na 2021 rok do 

przeprowadzenia w powiatowych jednostkach organizacyjnych oraz jednostkach 

uzyskujących środki z budżetu powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę nr 219/2020 z dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia planu 

kontroli na 2021 rok do przeprowadzenia w powiatowych jednostkach organizacyjnych oraz 

jednostkach uzyskujących środki z budżetu powiatu. 

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Paulina Smykowska – w 2020 roku była podjęta uchwała w sprawie ustalenia planu 

kontroli na 2020 rok. W związku z epidemią COVID-19 Zarząd Powiatu podjął uchwałę  

o wydłużeniu terminu przeprowadzenia zaplanowanych kontroli do końca I kwartału 2021 r. 

Następnie podjęta została kolejna uchwała przez Zarząd Powiatu w sprawie ustalenia planu 

kontroli na 2021 rok do przeprowadzenia w powiatowych jednostkach organizacyjnych oraz 

jednostkach uzyskujących środki z budżetu powiatu, która w swej treści obejmowała te same 

kontrole, które były w planie kontroli na 2020 r. i ich realizację przesunięto na I kwartał  

2021 r. W związku z tym powstał problem z przeprowadzeniem tych kontroli, pracownicy 

pytali czy muszą jeszcze raz w 2021 r. zrobić te same kontrole co w 2020 r. W związku z tym, 

opracowany został nowy plan kontroli na 2021 rok. Skonsultowany on został z naczelnikami 

wydziałów Starostwa Powiatowego. Ustaliliśmy takie terminu, które będą realne do 

zrealizowania. Zaplanowane zostały, w uzgodnieniu z panią Starostą dwie kontrole 

kompleksowe obejmujące wszystkie sfery organizacji i funkcjonowania jednostki tj.  

w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim i w Szkole 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. Poza tym, ustalone zostały 

kontrole problemowe, które wynikają z przepisów np. prawidłowość wykorzystania dotacji 

udzielonej z budżetu powiatu, system informacji oświatowej, prawidłowość realizacji 

nieodpłatnej pomocy prawnej. Wydział Komunikacji i Transportu ma obowiązek co roku 
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przeprowadzać kontrole ośrodków szkolenia kierowców, stacje kontroli pojazdów, 

przewoźników drogowych, prawidłowość zastosowania, wykonania, funkcjonowania  

i utrzymania wszystkich znaków drogowych, urządzeń sygnalizacji dźwiękowej oraz 

urządzeń bezpieczeństwa ruchu drogowego. Te kontrole również wpisane zostały do planu.  

 

Pani Lidia Tokarska - otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. 

Proponuję podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę nr 219/2020 z dnia 27 listopada 2020 r.  

w sprawie ustalenia planu kontroli na 2021 rok do przeprowadzenia w powiatowych 

jednostkach organizacyjnych oraz jednostkach uzyskujących środki z budżetu powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę nr 219/2020 z dnia 27 listopada  

2020 r. w sprawie ustalenia planu kontroli na 2021 rok do przeprowadzenia w powiatowych 

jednostkach organizacyjnych oraz jednostkach uzyskujących środki z budżetu powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 15 lutego 2021 r. znak: SK.1711.1.2021 wraz z projektem 

uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr 219/2020 z dnia 27 listopada 2020 r.  

w sprawie ustalenia planu kontroli na 2021 rok do przeprowadzenia w powiatowych 

jednostkach organizacyjnych oraz jednostkach uzyskujących środki z budżetu powiatu, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Wniosek Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim o wyrażenie zgody na doprowadzenie nowej sieci centralnego ogrzewania  

z kotłowni do sali gimnastycznej oraz o zabezpieczenie środków finansowych na ten 

cel – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.8. Wniosek Kierownika Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody  

na doprowadzenie nowej sieci centralnego ogrzewania z kotłowni do sali gimnastycznej oraz 

o zabezpieczenie środków finansowych na ten cel. 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim informuje 

Zarząd Powiatu, iż nastąpiła awaria w sieci centralnego ogrzewania na odcinku, 

prawdopodobnie, łączącym salę gimnastyczną Zespołu Szkół Nr 2 z kotłownią mieszczącą się 

w budynku PCPR. Wykluczona została awaria w budynku głównym. Wezwany został 

specjalista z kamerą termowizyjną, ale śnieg i mróz uniemożliwił znalezienie miejsca awarii. 

Sala gimnastyczna ma zamknięty dopływ ciepła. Instalacja jest bardzo stara. Kierownik 

PCPR wnioskuje o wyrażenie zgody na doprowadzenie nowej sieci centralnego ogrzewania  

z kotłowni do sali gimnastycznej i zabezpieczenie na ten cel środków w wysokości 42.500 zł. 
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Pan Mariusz Możdżeń – sieć łącząca salę gimnastyczną z kotłownią mieszczącą się  

w budynku PCPR idzie wzdłuż płotu. 

 

Pan Adam Potaczek – tak, ale jest jeszcze druga nitka biegnąca od sali gimnastycznej do 

drugiego budynku posadowionego obok sali. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – pierwsze należy sprawdzić sieć, która położona jest wzdłuż płotu.  

 

Pani Lidia Tokarska – lepiej znaleźć miejsce przecieku i wymienić tylko uszkodzoną część, 

a nie wymieniać całą sieć, będzie to na pewno taniej? 

 

Pan Adam Potaczek – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim 

poinformował mnie, że należałoby rozważyć kwestie remontu sieci centralnego ogrzewania  

w kontekście budowy boiska sportowego. Druga część tej sieci łącząca salę gimnastyczną  

z budynkiem, który jest z boku sali, nie może mieć przebiegu pod boiskiem dlatego 

należałoby zmienić jej położenie.  

Na dzisiaj woda spuszczona jest z sieci dochodzącej do sali gimnastycznej. Na razie zajęć tam 

nie ma prowadzonych. Być może za kilka dni przyjdzie ocieplenie i uda się znaleźć miejsce 

awarii. Zgadzam się z panią Starostą, że usunięcie miejsca awarii kosztowałoby znacznie 

mniej niż wymiana całej sieci.  

 

Pani Lidia Tokarska – nie wiemy kiedy zostaną przywrócone zajęcia stacjonarne  

w szkołach. Musimy się z tym liczyć, że wkrótce to nastąpi. Dlatego należy jak najszybciej 

usunąć awarię. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – rozmawiałem wczoraj z pracownikiem PCPR, który twierdzi, że 

linia pomiędzy PCPR a salą gimnastyczną nie ma nic wspólnego z linią pomiędzy salą 

gimnastyczną a budynkiem hotelarskim. Trzeba sprawdzić jak jest faktycznie. 

 

Pani Paulina Smykowska – wczoraj archiwista zgłaszał mi, że w archiwum mieszczącym się 

w budynku obok sali gimnastycznej jest zimno, ogrzewanie jest wyłączone.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – prawdopodobnie od sali jest jakieś rozgałęzienie. 

 

Pani Lidia Tokarska – kierowany jest wniosek na Zarząd Powiatu i nie jest temat 

przygotowany. Czy są jakieś projekty, z których wynika jak sieć centralnego ogrzewania 

przebiega? 

 

Pani Paulina Smykowska – z pisma Kierownika PCPR wynika, że nie ma planu sieci. 

 

Pani Lidia Tokarska – to niemożliwe muszą gdzieś być. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – wymiana linii pomiędzy salą gimnastyczną a budynkiem 

hotelarskim miała być ujęta w projekcie budowy boiska sportowego. 
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Pani Lidia Tokarska – robiąc projekt nowej instalacji muszą znać przebieg starej, muszą 

mieć jakieś dokumenty. 

 

Pan Mariusz Możdżeń - sprawdzałem możliwości sfinansowania tego zadania. W planie 

finansowym PCPR można wygospodarować ok. 22 tys. zł. Dyrektor ZS Nr 2 poinformował 

mnie, że można z planu finansowego Zespołu Szkół Nr 2 zdjąć 20 tys. zł. 

 

Pan Adam Potaczek – proponuję poprosić Kierownika PCPR i Dyrektora ZS Nr 2  

na posiedzenie Zarządu Powiatu, żeby przedstawili nam ten temat.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – proponuję zaprosić Główną Księgową PCPR, która ten temat 

rozpoznawała. 

 

Pani Lidia Tokarska – dobrze. Ogłaszam przerwę. Poczekamy za przybyciem Kierownika 

PCPR i Dyrektora ZS Nr 2. 

 

 

Przerwa w posiedzeniu Zarządu Powiatu 10:30 – 10:50 

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu poproszeni zostali pani Małgorzata Wesner Kierownik 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim, pani Beata 

Baranowska Główny Księgowy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim oraz pan Michał Wilniewczyc Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – wznawiam posiedzenie Zarządu Powiatu. Wracamy do tematu 

wniosku Kierownika PCPR o zabezpieczenie środków  na remont sieci centralnego 

ogrzewania. Jak przebiega ta sieć ciepłownicza? 

 

Pani Beata Baranowska – pomiędzy budynkiem PCPR a salą gimnastyczną ZS Nr 2 wzdłuż 

płotu. Dwa lata temu odkrywana była sieć na tym odcinku, sprawdzane było czy nie ma 

gdzieś przecieku. Według mnie ta linia nie ma nic wspólnego z boiskiem. Dwa lata temu 

przyłączona została część hotelowa. 

 

Pan Adam Potaczek – trzeba zmienić jej przebieg, budując boisko. 

 

Pani Lidia Tokarska – środki na realizację tego zadania znajdziemy w planach finansowych 

PCPR i ZS Nr 2. Pytanie, czy idziemy w wymianę całej sieci centralnego ogrzewania, czy 

szukamy miejsca awarii i usuwamy ją? 

 

Pan Michał Wilniewczyc – rozmawiałem z panem, który odkopywał tę sieć i twierdzi, że te 

rury nadają się w całości do wymiany.  
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Pani Paulina Smykowska – czy ta linia centralnego ogrzewania, która idzie do budynku 

hotelarskiego, przez środek, pozostanie bez zmian? 

 

Pan Michał Wilniewczyc – ja bym wolał, żeby od razu zostało to zmienione. 

 

Pani Beata Baranowska – ale nie będzie to kosztowało 40 tys. zł tylko znacznie drożej. 

 

Pani Małgorzata Wesner – nie braliśmy pod uwagę tej drugiej linii.  

 

Pani Beata Baranowska – trzeba położyć nowe rury izolowane, 350 zł za metr rury. Stare 

rury są już do wymiany. To jest najlepsze rozwiązanie.  

 

Pani Paulina Smykowska – nie wiemy na jakim odcinku jest awaria, równie dobrze może 

być na odcinku między salą gimnastyczną a budynkiem hotelarskim. 

 

Pan Michał Wilniewczyc – zgadza się, tak może być.  

 

Pani Beata Baranowska – ale sieć między salą a budynkiem hotelarskim była kładziona 

niedawno, mało prawdopodobne, żeby doszło na tym odcinku do awarii. 

 

Pan Michał Wilniewczyc – rury były cały czas, tylko podłączenie było robione niedawno. 

Rury mają ponad 20 lat.  

 

Pani Beata Baranowska – jeżeli mielibyśmy zająć się jeszcze tą drugą linią to koszt będzie 

znacznie większy. 

 

Pani Lidia Tokarska – ok. 20 tys. zł może być drożej. 

 

Pan Michał Wilniewczyc – gdy szacowane było odcięcie i zmiana przebiegu tej linii 

ciepłowniczej to koszt wyniósł ok. 21 tys. zł przy kosztorysowaniu budowy boiska.   Rura 

ciepłownicza ma iść poza terenem boiska, ale na terenie naszej działki.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy robimy jeden odcinek sieci, czy dwa? 

 

Pani Beata Baranowska – uważam, że powinniśmy zrobić wszystko i na dwadzieścia lat 

będzie spokój. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – czy znajdziecie w swoich planach jeszcze dodatkowe środki na ten 

cel? 

 

Pani Lidia Tokarska – każda jednostka musi wygospodarować w swoim planie dodatkowo  

jeszcze 10 ty. zł.  

 

Pan Michał Wilniewczyc – my znajdziemy w swoim planie te środki, jest początek roku.  
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Pan Mariusz Możdżeń – koszt budowy boiska będzie pomniejszony o zmianę sieci 

centralnego ogrzewania. 

 

Pan Michał Wilniewczyc – tak.  

 

Pan Adam Potaczek – kto będzie prowadzącym zadanie? 

 

Pani Beata Baranowska – PCPR, jako zarządca budynku, w którym jest kotłownia. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję wyrazić 

zgodę na doprowadzenie nowej sieci centralnego ogrzewania z kotłowni do sali 

gimnastycznej i budynków ZS Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim w związku z awarią oraz 

przeznaczyć na ten cel środki finansowe w wysokości 62.000 zł zabezpieczone w planie 

finansowym PCPR w Aleksandrowie Kujawskim w wysokości 32.000 zł i przeniesienie 

środków w wysokości 30.000 zł z planu finansowego Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim do planu finansowego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, na wniosek Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim, wyraził zgodę na doprowadzenie nowej sieci centralnego 

ogrzewania z kotłowni do sali gimnastycznej i budynków ZS Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim w związku z awarią oraz przeznaczenia na ten cel środków finansowych  

w wysokości 62.000 zł zabezpieczonych w planie finansowym PCPR w Aleksandrowie 

Kujawskim w wysokości 32.000 zł i przeniesionych środków w wysokości 30.000 zł z planu 

finansowego Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim do planu finansowego 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim 

z dnia 12 lutego 2021 r. znak: RK.223.1.1.2021 o wyrażenie zgody na doprowadzenie nowej 

sieci centralnego ogrzewania z kotłowni do sali gimnastycznej oraz o zabezpieczenie środków 

finansowych na ten cel, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.9. Wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim  

o zwiększenie planu finansowego jednostki w celu przeprowadzenia remontu dachu  

na budynku PUP, remontu garażu i położenia płytek opaski wokół budynku  

z powodu ich zapadania się – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.9. Wniosek Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim o zwiększenie planu finansowego jednostki  

w celu przeprowadzenia remontu dachu na budynku PUP, remontu garażu i położenia płytek 

opaski wokół budynku z powodu ich zapadania się. 

Kosztorys remontu dachu obejmuje wymianę starych obróbek blacharskich oraz pokrycie 

dachu papą termozgrzewalną w cenie 37.766 zł. Dodatkowo możliwe jest docieplenie 

stropodachu, które wyceniono na 41.329 zł. Przełożenie płytek stanowiących opaskę wokół 

budynku, które są zapadnięte, wyniesie ok. 4.500 zł. Remont garażu tj. koszt rozbiórki garażu 

i zamontowanie garażu blaszanego wyniesie ok. 10.000 zł.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – na dzień dzisiejszy możemy do Powiatowego Urzędu Pracy 

przekazać kwotę 33.570,85 zł.  

 

Pani Paulina Smykowska – a potrzebne jest ok. 95 tys. zł.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – Dyrektor PUP musi przeanalizować swój plan finansowy  

i poszukać w nim środków finansowych, które mógłby przeznaczyć na ten remont.  

 

Pani Lidia Tokarska – środki, o które moglibyśmy zwiększyć plan finansowy PUP, 

wystarczą jedynie na pokrycie dachowe.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – jest możliwość, że znajdą brakujące środki w swoim planie 

finansowym. 

 

Pani Lidia Tokarska - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję pozytywnie 

rozpatrzyć wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim  

i wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o  zwiększenie planu finansowego jednostki 

o 33.570,85 zł w celu przeprowadzenia remontu dachu na budynku PUP, remontu garażu  

i położenia płytek opaski wokół budynku z powodu ich zapadania się. Pozostałe środki 

niezbędne do realizacji zadania Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie 

Kujawskim zobowiązany jest wygospodarować w ramach środków zabezpieczonych w planie 

finansowym jednostki na 2021 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  

w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

o  zwiększenie planu finansowego jednostki o 33.570,85 zł w celu przeprowadzenia remontu 

dachu na budynku PUP, remontu garażu i położenia płytek opaski wokół budynku z powodu 
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ich zapadania się. Pozostałe środki niezbędne do realizacji zadania Dyrektor Powiatowego 

Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim zobowiązany jest wygospodarować w ramach 

środków zabezpieczonych w planie finansowym jednostki na 2021 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

12 lutego 2021 r. znak: DF.3012.1.5.2021.MS o zwiększenie planu finansowego jednostki  

w celu przeprowadzenia remontu dachu na budynku PUP, remontu garażu i położenia płytek 

opaski wokół budynku z powodu ich zapadania się, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Projekt umowy z Polską Izbą Gospodarczą Transportu Samochodowego  

i Spedycji z siedzibą w Warszawie w sprawie przygotowania materiałów niezbędnych 

do wydania lub odmowy wydania albo zmiany zezwolenia na wykonanie przewozów 

regularnych w krajowym transporcie drogowym. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.10. Projekt umowy z Polską Izbą 

Gospodarczą Transportu Samochodowego i Spedycji z siedzibą w Warszawie w sprawie 

przygotowania materiałów niezbędnych do wydania lub odmowy wydania albo zmiany 

zezwolenia na wykonanie przewozów regularnych w krajowym transporcie drogowym. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję zawrzeć umowę z Polską Izbą 

Gospodarczą Transportu Samochodowego i Spedycji z siedzibą w Warszawie w sprawie 

przygotowania materiałów niezbędnych do wydania lub odmowy wydania albo zmiany 

zezwolenia na wykonanie przewozów regularnych w krajowym transporcie drogowym  

i ustalić wynagrodzenie w wysokości 4.255,80 zł brutto. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z Polską Izbą Gospodarczą Transportu 

Samochodowego i Spedycji z siedzibą w Warszawie w sprawie przygotowania materiałów 

niezbędnych do wydania lub odmowy wydania albo zmiany zezwolenia na wykonanie 

przewozów regularnych w krajowym transporcie drogowym i ustalił wynagrodzenie  

w wysokości 4.255,80 zł brutto. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu z dnia 16 lutego 2021 r. wraz  

z projektem umowy z Polską Izbą Gospodarczą Transportu Samochodowego i Spedycji  

z siedzibą w Warszawie w sprawie przygotowania materiałów niezbędnych do wydania lub 

odmowy wydania albo zmiany zezwolenia na wykonanie przewozów regularnych  

w krajowym transporcie drogowym, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.11. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie wydania publikacji w formie albumu, 

który tematyką będzie nawiązywał do kujawskich tradycji kulinarnych związanych 

ze Świętem Wielkanocy i Kołami Gospodyń Wiejskich z terenu Powiatu 

Aleksandrowskiego – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.11. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie 

wydania publikacji w formie albumu, który tematyką będzie nawiązywał do kujawskich 

tradycji kulinarnych związanych ze Świętem Wielkanocy i Kołami Gospodyń Wiejskich  

z terenu Powiatu Aleksandrowskiego. 

Z uwagi na epidemię COVID-19 w ubiegłym roku odwołane zostały Powiatowe Prezentacje 

Potraw i Tradycji Wielkanocnych. Ze względu na obostrzenia jakie w dalszym ciągu 

obowiązują w związku z sytuacją epidemiczną tegoroczne prezentacje nie mogą się odbyć  

w takiej formie jak w latach ubiegłych. W związku z tym, Wydział Polityki Społecznej  

i Promocji Powiatu zwraca się o wyrażenie zgody na wydanie albumu, który tematyką będzie 

nawiązywał do kujawskich tradycji kulinarnych związanych ze Świętem Wielkanocy  

i Kołami Gospodyń Wiejskich z terenu Powiatu Aleksandrowskiego. Każde koło gospodyń 

wiejskich będzie mogło w tym albumie zaprezentować siebie i potrawy. Wstępna wycena 

wydruku albumu w formacie B5 w twardej oprawie, nakład 500 szt. to ok. 5.280 zł brutto. 

 

Pani Paulina Smykowska – to jest wartość kosztorysowa, zakładając, że album zawierać 

będzie 60 stron. 

 

Pan Adam Potaczek – czy będą publikowane same przepisy, czy również zdjęcia potraw? 

 

Pani Paulina Smykowska – wystąpimy do wszystkich kół gospodyń wiejskich z terenu 

powiatu z zaproszeniem do wzięcia udziału w projekcie i przesłania wypełnionej karty 

zgłoszeń, która zawiera: nazwę koła, informację o kole, w tym siedzibę, zarząd, ilość 

członków, historię koła, przepis i zdjęcie wykonanej potrawy, maksymalnie trzy przepisy. 

Zarząd Powiatu wybierze do publikacji najciekawsze zgłoszenia.  

 

Pani Lidia Tokarska - otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. 

Proponuję wyrazić zgodę na wydanie publikacji w formie albumu, który tematyką będzie 

nawiązywał do kujawskich tradycji kulinarnych związanych ze Świętem Wielkanocy  

i Kołami Gospodyń Wiejskich z terenu Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wydanie publikacji w formie albumu, który tematyką będzie 

nawiązywał do kujawskich tradycji kulinarnych związanych ze Świętem Wielkanocy i Kołami 

Gospodyń Wiejskich z terenu Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 16 lutego 2021 r. znak: PS.0531.1.2021.K w sprawie 

wydania publikacji w formie albumu, który tematyką będzie nawiązywał do kujawskich 

tradycji kulinarnych związanych ze Świętem Wielkanocy i Kołami Gospodyń Wiejskich  

z terenu Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Opinia przesłana przez Biuro Związku Powiatów Polskich dotycząca 

możliwych skutków centralizacji struktury właścicielskiej szpitali dla jednostek 

samorządu terytorialnego. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.12. Opinia przesłana przez Biuro 

Związku Powiatów Polskich dotycząca możliwych skutków centralizacji struktury 

właścicielskiej szpitali dla jednostek samorządu terytorialnego. 

Otrzymaliście państwo opinię przesłaną przez Biuro Związku Powiatów Polskich dotyczącą 

możliwych skutków centralizacji struktury właścicielskiej szpitali dla jednostek samorządu 

terytorialnego i zapewne zapoznaliście się z nią. Jest wiele wątpliwości, nawet jeśli chodzi  

o zgodność z Konstytucją RP. Opinia ta została sporządzona na wniosek Wicemarszałka 

Sejmu RP. Należy temu procesowi przyglądać się ponieważ jest dość dużo pytań, wątpliwości 

i zagrożeń z tym związanych.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z opinią przesłaną przez Biuro Związku Powiatów Polskich dotycząca 

możliwych skutków centralizacji struktury właścicielskiej szpitali dla jednostek samorządu 

terytorialnego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią przesłaną przez Biuro Związku Powiatów Polskich 

dotycząca możliwych skutków centralizacji struktury właścicielskiej szpitali dla jednostek 

samorządu terytorialnego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 16 lutego 2021 r. znak: PS.0232.3.2021 wraz z opinią 

przesłaną przez Biuro Związku Powiatów Polskich dotycząca możliwych skutków 

centralizacji struktury właścicielskiej szpitali dla jednostek samorządu terytorialnego, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 
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Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska  – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 11:25.  

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


